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§ 1. Val av protokolljusterare 
Pensionärsrådet beslutade att Viveca Sarman och Ulla Bowallius justerar dagens protokoll. 

 

§ 2.  Tid för protokolljustering 
Pensionärsrådet beslutade att protokollet justeras den 16 november kl. 09.30. Protokollet e-

postas till medlemmarna inför justering.  

 

§ 3.  Föregående sammanträdesprotokoll 2011-10-17 
Annonsering om Uteträffen i lokalpressen kommer att ske i månadsannonsen för november. 

Pensionärsrådet tog upp att underlaget på Uteträffen ännu inte har åtgärdats, förvaltningen 

kommer återigen att ta upp frågan med Parkmiljögruppen. Förslag att förvaltningen tar fram ett 

brev till Östermalms husläkarmottagningar för att efterhöra hur det ser ut avseende tillgång till 

geriatriker. I övrigt framkom inga synpunkter på föregående sammanträdesprotokoll, protokollet 

läggs till handlingarna.  

 

§ 4. Besök från Minnesmottagningen, Stockholmsgeriatriken.  
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Eva Pilenvik, läkare och Lena Lundberg, sjuksköterska från Minnesmottagningen vid 

Stockholmsgeriatriken var inbokade att besöka dagens sammanträde. På grund av 

sjukdom ställdes besöket in, förvaltningen återkommer med en ny tid. 

 

§ 5.  Ärenden till stadsdelsnämnden 2011-11-24 
Inga ärenden rörande äldreomsorg är aktuella på stadsdelsnämndens sammanträde i 

november.  

 

§ 6. Rapport från vård- och omsorgsboenden 
Ulla Bowallius informerade om att Dianagården har en ny chef, Dorota Monthan, som 

efterträder Anne Lundmark.  

 

§ 7. Övriga frågor 
Socialstyrelsen kommer att genomföra en inspektion vid Kampementets vård- och 

omsorgsboende den 1 december. Meddelande om tillsyn har lämnats till Pensionärsrådet 

för kännedom. Förvaltningen kommer inte att delta vid inspektionen, Yvonne Wendt 

kommer eventuellt i egenskap av Kampementets kontaktperson besöka boendet när 

Socialstyrelsens inspektörer kommer.  

 

Mot bakgrund av att Hälsoträffen drivs av projektmedel lyfte Pensionärsrådet fram att det är 

mycket angeläget att träffpunkterna finns kvar. Förvaltningen har ansökt om projektpengar 

för 2012. Stadsdelsnämnden kommer att vara tvungen till besparingar i budgeten för 2012, 

bland annat då socialtjänsten har underskott. Det är inte klart vilka besparingar som drabbar 

äldreomsorgen, mer information kommer att ges vid sammanträdet i december då verk-

samhetsplanen för 2012 ska vara klar.  

 

Pensionärsrådet har varit på studiebesök på Löjtnantsgårdens vård- och omsorgsboende. 

Intrycket var att det är en mycket trevlig och välfungerande verksamhet med fin boende-

miljö.  

 

Olof Björlin informerade om att han har deltagit i den studiecirkel om trygghet för äldre 

som förvaltningen anordnat i samarbete med Vuxenskolan. Deltagarna har träffats fyra 

gånger och responsen har varit positiv.  

 

Margareta Thörnblom tog upp att det kan vara svårt för frivilligorganisationerna att nå ut till 

hjälpbehövande äldre. Informationsmaterialet ”Aktiviteter och gemenskap för äldre på 

Östermalm” gicks igenom och uppdaterades. Det framkom synpunkter på att det saknas aktuellt 

material i receptionen, förvaltningen ska åtgärda detta.  

 

Stiftelsen Röda Korshemmet har meddelat att de inte har ekonomiska förutsättningar att driva 

verksamhet i enskild regi på det nybyggda Väduren och har därmed inte fått tillstånd av 

Socialstyrelsen. Fastighetsägaren Micasa söker efter en ny vårdgivare som kan starta verksamhet 

i lokalerna. De boende på Körsbärsgården är informerade om detta och kommer att erbjudas plats 

på Väduren eller likvärdigt demensboende inom stadens valfrihetssystem.  

 

Pensionärsrådet förde en diskussion om de missförhållanden som framkommit på ett antal vård- 

och omsorgsboenden som drivs av Carema Care AB. Förvaltningen arbetar aktivt med uppfölj-

ning samt verkar för en god samverkan och öppen dialog med entreprenörerna för att förebygga 
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brister. Marianne Snell informerade om att förvaltningen under nästa år kommer att göra fler 

oanmälda besök på stadsdelens boenden.  

 

Pensionärsorganisationerna måste senast den 1 december ha inkommit med namn på 

medlemmar som respektive organisation önskar nominera till lokala pensionärsrådet för 

2012. Ärendet behandlas av stadsdelsnämnden den 15 december.   

 

KPR:s senaste protokoll från den 8 november 2011 medsänds utskicket av pensionärsrådets 

protokoll.  

 

§ 8. Nästa möte   
Nästa sammanträde är den 5 december 2011. Lokal: Hjorten.  

 

 

Sekreterare: Hanna Markkula 


